

Title (en)

Tablets storing and dispensing device.

Title (de)

Vorrichtung zur Bevorratung und Entnahme von Tabletteneinheiten.

Title (fr)

Dispositif pour l'approvisionnement et le prélèvement de comprimés.

Publication

EP 0084176 A2 19830727 (DE)

Application

EP 82112088 A 19821229

Priority

DE 8200145 U 19820107

Abstract (en)

A device for storing tablet units and for their individual removal has at least one tablet shaft (4) situated in an essentially closed housing (3) to receive a number of tablet units (2) stacked above one another, the width of which shaft is at least equal to the width of one tablet unit and the depth of which shaft is at least equal to the length of one tablet unit. A support bearing (13) for supporting the stored tablet units is arranged at the lower end of said tablet shaft, the housing (3) having at the lower end of the tablet shaft a removal opening (23), the width (B) of which is at least equal to the width of one tablet unit and the height (h) of which is at least equal to the height or thickness of one tablet unit (2). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrangung zur Bevorratung von Tabletteneinheiten sowie zu deren einzelner Entnahme mit wenigstens einem in einem im wesentlichen geschlossenen Gehäuse (3) vorhandenen Tablettenschacht (4) zur Aufnahme einer Vielzahl übereinander gestapelten Tabletteneinheiten (2), dessen Breite wenigstens gleich der Breite einer Tabletteneinheit und dessen Tiefe wenigstens gleich der Länge einer Tabletteneinheit ist, und an dessen unterem Ende ein Stützlager (13) zum Abstützen der bevorrateten Tabletteneinheiten angeordnet ist, wobei das Gehäuse (3) am unteren Ende des Tablettenschachtes eine Entnahmefüllung (23) aufweist, deren Breite (B) wenigstens gleich der Breite einer Tabletteneinheit und deren Höhe (h) wenigstens gleich der Höhe bzw. Dicke einer Tabletteneinheit (2) ist.

IPC 1-7

B65D 83/04; A47K 17/00; A47K 3/00

IPC 8 full level

B65D 83/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 83/0481 (2013.01); **B65D 2583/0431** (2013.01)

Cited by

KR101113305B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE DE FR IT LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0147572 A1 19850710; DE 8200145 U1 19820624; EP 0084176 A2 19830727; EP 0084176 A3 19831026; ES 277334 U 19840716;
ES 277334 Y 19850201

DOCDB simple family (application)

EP 84113267 A 19821229; DE 8200145 U 19820107; EP 82112088 A 19821229; ES 277334 U 19830107